
UCHWAŁA NR 5/XV/2020 
Rady Gminy Boronów 

z dnia 10 lutego 2020 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa,                                               
Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

w roku 2019 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., 
poz. 506 ze zm.) w związku z § 80 Statutu Gminy Boronów wprowadzonego uchwałą Nr 19/III/2018 Rady 
Gminy Boronów z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Boronów 

Rada Gminy Boronów uchwala, co następuje: 

§ 1. Zatwierdza się sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w roku 2019 stanowiące załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Boronów. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  
 

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Bogdan Hutsz 
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Załącznik do uchwały Nr 5/XV/2020 

Rady Gminy Boronów 

z dnia 10 lutego 2020 r. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa 
i Leśnictwa w roku 2019 

Komisja Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa pracowała w składzie: 

Grzegorz Mercik –przewodniczący komisji 
Aleksander Malcher- zastępca przewodniczącego 
Teresa Paprotny- członek 
Antoni Stroba- członek 
Marian Ślęzok- członek 

Obradowała na 4 samodzielnych posiedzeniach i 3 wspólnych posiedzeniach Komisji Rady Gminy. Komisja 
realizowała zadania w oparciu o przyjęty Plan Pracy Komisji na 2019 r. oraz o zgłaszane przez członków 
komisji wnioski wynikające z bieżących potrzeb. W posiedzeniach poza składem komisji zawsze brał udział 
Wójt Gminy- Krzysztof Bełkot, dwukrotnie przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Hutsz 
i wiceprzewodnicząca Rady Gminy Irena Kozak  oraz przedstawiciele policji. 

Posiedzenia Komisji: 

Posiedzenie nr 1- 21 stycznia 2019 roku, obrady w znacznym stopniu zdominowały tematy dotyczące 
bezpieczeństwa poruszania się po drogach i chodnikach na terenie gminy w czasie zimy. W tym celu zakupiono 
sprzęt wielofunkcyjny marki Husqvarna. By poprawić jakość odśnieżania dróg wojewódzkich (DW nr 
905 i 907) skierowano wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o przekwalifikowanie w/w ulic z trzeciego 
standardu zimowego utrzymania na drugi stopień. Wniosek jednak  nie uzyskał akceptacji Urzędu 
Marszałkowskiego. Ponadto omówiono stan bezpieczeństwa, lokalizacji i doświetleń przejść dla pieszych. 

Posiedzenie nr 2- 29 kwietnia 2019 roku, dokonano oględzin placów zabaw na terenie gminy                i na 
podstawie zauważonych usterek dokonano naprawy urządzeń. Po wpłynięciu wniosku od Dyrektora ZPO 
w Boronowie dokonano oględzin budynku szkoły i zlecono naprawę elewacji hali sportowej i remont 
odspojonego narożnika szkoły od ulicy Częstochowskiej. Ponadto podjęto decyzję przeprowadzenia kontroli 
sprawności hydrantów w ramach bezpieczeństwa przeciwpożarowego.  

Posiedzenie nr 3- 26 czerwca 2019 roku, w celu podniesienia bezpieczeństwa w gminie dokonano 
przesunięcia przejścia dla pieszych znajdującego się przy  kościele w bezpieczne miejsce wskazane przez 
policję oraz potwierdzono zasadność budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Wolności, Wojska Polskiego 
i Poznańskiej. W zakresie likwidacji dzikich wysypisk policja w porozumieniu ze strażą leśną zainstalowała 
fotopułapki, które znacznie ograniczyły ten proceder. 

Posiedzenie nr 4- 28 listopada 2019 roku, przekazano informację, że  zimowe utrzymanie dróg 
i chodników w gminie  powierzono  Konsorcjum firm Domax- Hucz.  
Członkowie komisji bezpieczeństwa przedstawili swoje propozycje i uwagi na podstawie których opracowano 
plan działań komisji na rok 2020 oraz nie wniesiono żadnych zmian do projektu budżetu na rok 2020. 

Dzielnicowy - młodszy aspirant Sebastian Kowolik  zaapelował o czujność i zachowanie środków 
bezpieczeństwa oraz przestrzeganie zasad ruchu drogowego. 

W sprawach różnych wójt gminy Krzysztof Bełkot potwierdził budowę ronda i kontynuację budowy  ścieżki 
rowerowej na Grojec oraz omówił inwestycję prowadzoną w gminie  przez PERN. 

Członkowie w/w komisji brali udział we wspólnych  posiedzeniach  Komisji Rady Gminy, które odbyły się: 
06 maja 2019 roku, 15 października 2019 roku, 18 listopada 2019 roku. 
 

Szczegóły z prac Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  za 
rok 2019 ujęte są w protokołach z posiedzeń Komisji. 
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Sprawozdanie sporządził przewodniczący komisji- Grzegorz Mercik
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